
Skolebestyrelsen for Skovboskolen  
Den 11.3.2025, kl.17.30-20.00 

    
  
Mødested 

 

K2/  

Note 

 

 

Der er Sandwich fra 17.30 

 

  
 

 

Dirigent:   

Referent: Stine Bruun 

Afbud: Pia, Malene, Lea  

 Pkt. 1 Godkendelse 

 

Referat af mødet d. 1.2.25.  

Dagsorden til mødet d. 11.3.25. 

 

 

Pkt. 2  

Meddelelser    

 

a) Formanden  

b) Skoleledelsen  

c) Elevråd 

d) Medarbejderrepræsentanter 

e)  

 

a)  

Fælles skolebestyrelsesmøde 3/3 

Brev til skoleudvalget og teknik/vej 

 

b) 

I morgen eftermiddag har skolen et event med Micki Sunesen, 

der holder oplæg om co-teaching og neuropædagogik. Derefter 

spiser personalet sammen. Skolebestyrelsesmedlemmerne er 

velkomne. 

 

c) 

Ikke elevrådsmøde siden sidst.  

Niels, Søren og Mathias ser på ordlyden i oplægget til 

skærmforbrug på mandag kl. 12 

To elever er blevet uddannet som undervisningsmiljø-

repræsentanter 

Fællesskabsdag i fælleselevrådet i næste uge. 

 

d) 

Galla i april. 

Kortfilmsfestival på 8 årgang i næste uge. 

9. klasse er så småt ved at gøre klar til eksamen. 

Dialogskaberne har været på 7., 8. og 9. årgang. 

Der har været valg til skolebestyrelsen. Niels og Dorthe er blevet 

genvalgt. 

 

Temaer fra skolebestyrelsens 

årshjul: 

-  

 

Pkt.3 

Status fag-opgavefordeling O/D, Per Skøt 

- Procedure 

- Ramme 
- Muligheder 

- Udfordringer 

-  

 

Der er ikke længere samme krav om linjefagsuddannede lærere i 

indskolingen. Skolen forsøger i højere grad at se på få-lærer-

princippet om en årgang. 

Skolen er stadig i starten af processen. 

Der ses også på, om færre lærere kan have 

kompetencecentertimer for at få en større fleksibilitet ift. fælles 

forberedelse. 



Så vidt muligt er man som lærer i én fase, men der kan være 

undtagelser. 

Pt ser det ud til, at der er tre børnehaveklasser i august. 

Vi har endnu ikke fået afklaret, hvilke timer der er til 

mellemform og til støttetimer. 

 
  

Sager og indstillinger: 

 

 

Pkt.4  
Nyt fra fælles skolebestyrelsesmøde. O/D, 
Martin Nielsen 

- Emner 

- Opgaveudvalg – møde i april 
-  

 

Martin har været til fælles skolebestyrelsesmøde.  

- Temaet var egentlig bevægelse, men det var skærmpolitikken, 

der kom til at fylde mest. Skolerne gør det meget forskelligt. 

- De fleste skoler oplever, at der er et godt samarbejde i 

skolebestyrelserne. En enkelt skole har lidt udfordringer med 

ledelsen. 

- Frisættelse af skolen – Højelse Skole og Hastrupskolen er med 

som forsøgsskoler. 

- Der bliver indkaldt til informationsmøder for skolebestyrelserne 

d. 8/4. 

- Næste fællesmøde bliver i juni på Ejby Skole. 

 

- Byrådet i Køge har besluttet, at der nedsættes et opgaveudvalg, 

der ser på de 33 initiativer ift. frisættelse. Referat medsendes. 

 

- Køge Kommune har købt adgang til fonde.dk. 

- Der er workshop i Ravnsborghallen d. 27/3 kl. 17-20 for alle 

skolebestyrelser. Tilmeldingsfrist 18/3. 

 

Pkt.5  

Indsatser skoleåret 25/26, O/D, Per Skøt 
- Fastholdelse af læringsdesign og mindset 
- Projektbaseret læring 

- Relationskompetent praksis 

- Kommunal indsats – inklusion 
-  

 

 

Der er fortsat fastholdelse og udvikling af skolens læringsdesign 

og mindset.  

Skolen har fået mulighed for at få uddannet 7 lærere i 

projektbaseret Læring fra januar 2025 

 

Skolen planlægger at indgå et samarbejde med Louise Klinge, der 

handler om relationskompetent praksis. Projektet bliver fulgt at 

en forskergruppe. Det bliver for alle lærere og pædagoger, men 

udvalgte årgange arbejder mere intensivt med det. Der ses på 

hvor tiden til det ekstra arbejde, det måtte medføre, kommer fra, 

f.eks. ved færre udviklingsmøder. 

 

I august samles alle lærere og pædagoger omkring den 

kommunale indsats, der handler om inklusion – en almenskole 

for flere. 
 

Pkt. 6 

Brev til TMF, Vej Park og Byrum, 

D/B, Martin Nielsen, D/B 

- Punktet genoptages fra sidste møde 
- Status 
- Opfølgning 

 

Brev til Skoleudvalget og Teknik- og Ejendomsudvalget vedr. 

den manglende belysning. Kun Skoleudvalget har kvitteret for at 

have modtaget brevet. 

Martin genfremsender brevet til TMF 

Pkt. 7 

Evt. 

 

Spørgsmål omkring elevernes deltagelse i skolebestyrelsen. 

I styrelsesvedtægten står der to elever, men det er noget af det, 

der bliver set på ift. frisættelsen. 

 

 



Pkt. 8. 

Lukket pkt. 

 

 

 

 

   

              

_____________________   _____________________ 

Martin Nygaard Nielsen         Gritt Ørnbo 

 

 

______________________                       _____________________ 

Dorthe Ingeman Thomasen   Niels Kruuse 

  

                                    

_____________________   _____________________ 

Dorthe Hedelund Hansen                               Pia Langebæk Lütgen          

         

 

_____________________                        _____________________                                            

Malene Carlfeld Bjørk                                              Julia Lalicata Munk            

 

     

______________________  _____________________ 

Lea Strandgaard-Mortensen  Søren Becher Larsen 

 

 

________________________ 

Elliot Jean Mortensen 

                            

                                           


